
VSI SMO
GLASOVALI ZA

NAJVIŠJE REZULTATE DOSEGLI V NAŠI OBČINI

Udeležba volivcev na referendumu za uvedbo II. samoprispevka je
bila zelo dobra, saj je na volišča v petih Ijubljanskih občinah prišlo 90,7
odstotka volilnih upravičencev. »za« pa je glasovalo 154.000 Ljubl-
jančanov, kar je 76,5 odstotka vseh volilnih upravičencev. Najboljša
volilna udeležba je bila v občini Moste-Polje, kjer je glasovalo 91,97
odstotka volilnih upravičencev, »za« pa je obkrožilo 78,04 odstotka
volivcev. Mi smo res dosegli najboljše rezultate, vendar volivci v dni-
gih občinah niso dosti zaostajali.

Načrti za skoraj vse šoie in vrtce so že pripravljeni, saj bodo razen
prizidkov ponavljali že uporabljene projekte. Tudi zemljišča so že za-
golovljena, tako da bodo že na pomlad začcli graditi prve šole in vrtce
drugega samoprispevka. Ob začetku izvajanja prvega samoprispevka
je nastala zamuda, ki jo je bilo kasneje težko nadoknadili. To se pri II.
samoprispevku ne bo ponovilo.

Na 20. glasovalnih mestih v 17. krajevnih skupnostih naše občine so občani
obkrožali ZA. Prepričljiva večina je ponovno potrdila dnižbeno-samoupravl-
javsko moč

V prostorih občinske konference SZDL je bil informativni strokovni center
kjer so vsak Irenutek vedeli za »vzdušje« širom občine. V hribovitih predelih je
zapadel prvi sneg, ki je v jutranjih urah otežil poročanje, kasneje pa se ie tudi to
uredilo

V občinski skupščini je bil glavni štab kjer so v razpredelnico sproti vnašali
vse rezultate. Od 8. ure naprej je vodila naša občina

Vse je jasno. Referendum je dobljen. Rezultati so odlični in zato so lem bolj
prisrčne čestitke


